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2018Z14600 

Vragen van het lid Van Meenen (D66) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over het bericht «Honderden Nederlandse academici 
publiceerden artikelen in neptijdschriften» (ingezonden 13 augustus 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Honderden Nederlandse academici publiceer-
den artikelen in neptijdschriften»?1 

Vraag 2
Kloppen de beweringen van het onderzoekscollectief International Consor-
tium of Investigative Journalists (ICIJ) dat het gaat om «neptijdschriften» die 
artikelen publiceren zonder de kwaliteit te beoordelen? 

Vraag 3
Wat zijn de gevolgen voor de betrokken wetenschappers en universiteiten 
van deze onthullingen? 

Vraag 4
Welke stappen gaat u nemen om in de toekomst te voorkomen dat Neder-
landse wetenschappers per abuis hun onderzoeksresultaten in dergelijke 
«neptijdschriften» publiceren? 

Vraag 5
Welke invloed heeft de (wereldwijde) publicatiedruk onder wetenschappers 
volgens u gehad op het ontstaan van dergelijke neptijdschriften en hoe kan 
een dergelijke situatie in de toekomst voorkomen worden?

1 https://www.nu.nl/media/5403446/honderden-nederlandse-academici-publiceerden-artikelen-in-
neptijdschriften.html

 
 
 
 
kv-tk-2018Z14600
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


